
Bestyrelsesmøde onsdag den 25. August 2021 i Grundejerforeningen Skærbo 
 

Tilstede: Michael Johansen, Helle Eskesen (Vært), Helle Christiansen, Kim Kraglund (referent) 

Fraværende: Lars Quistgaard 

Dagsorden: 

1. Kommentarer til sidste referat 

2. Status på Birkelunden m.m. 

3. Økonomi 

4. Evt. 

1. Kommentarer fra sidste bestyrelsesmøde 

Godt arbejde af Mikkel der følger tæt op på planerne omkring byudviklingsprojektet og koordinerer i 

forhold til andre Grundejerforeninger. 

Lars vil tage kontakt til asfaltfirma ang. vurdering om evt. ny revneforsegling. Der er dog ikke sat 

penge af på budgettet i år til dette. 

Lars rykker gartner Erik Kold for reparation af flise ved juletræs-pladsen. 

Prisen for fældning, rodfræsning og genetablering af 5 birketræer i Birkelund vil være ca. kr. 35.000.  

Firmaet Topkapper og vores sædvanlige gartner Erik Kold har givet tilbud. Der er sat penge af på 

budgettet i år til projektet. Lars har kontaktet Erik Kold, der vender tilbage med et oplæg til 

beplantning, hvorpå arbejdet kan igangsættes. 

Skæring Egager aftaler med Erik Kold vedr. beskæring af det fælles læbælte (ved birkelunden), samt 

etablering af sti hos dem, der forbindes med vores stisystem. 

Helle E. køber indflyttergaver til de nye beboere i nr. 548, 554 og 562. 

Helle C. vil spørge nr. 560 om det er muligt at klippe lidt af deres hæk væk langs legepladsen, således 

at der bliver bedre udsyn i overgangen fra sti til vej. 

Ifølge flere kilder var den afholdte vejfest en succes. Godt initiativ – håber på gentagelse. 

 

2.  Status på vedligeholdelsesplan 

Beskæring af træerne langs stamvejen er næste skridt, planlagt til udførelse til næste år. Plan for 

kommende år skal fremlægges på næste Generalforsamling og økonomien indgå i Budget. Til næste 

bestyrelsesmøde tegner vi områderne op og herefter beder vi Erik Kold om et tilbud. 

Det fortsatte arbejde med udskiftning af de resterende birketræer i Birkelund indarbejdes også i 

vedligeholdelsesplan. 

 

 

 

 



3. Michael (kasserer) orienterede om økonomien. 

Driftskonto saldo: 119.991,50 

Kontingent: Der mangler at blive betalt kontingent fra en enkelt matrikel. Udestående beror på 

teknikalitet og altså ikke grundejeren. Indbetalingen er sket efter bestyrelsesmødet. 

Vejfondens saldo: 376.925,26 

Alt ser fint ud. 

 

4 Evt 

Rigtig stor succes med containerne – det fortsætter vi med. Den høje model virker bedst. 

 

Næste møde: 27. Oktober 2021 kl. 19:30 hos Kim. 


